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DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 6. 

 

2023. gada 30. martā  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Rihards Gorkšs, Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Īpašumu pārvaldes vadītājs 

Edgars Melnieks, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, 

Datu aizsardzības speciāliste Baiba Barkāne, Bāriņtiesas priekšsēdētāja Sarma Trumpekoja. 

 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

Baložu pilsētas kultūras nama vadītāja Ilze Reinholce. 

Pļavniekkalna sākumskolas direktore Agita Baltmane. 

Ķekavas novada pašvaldības PII „Avotiņš” vadītāja Baiba Jurisone.   

Ķekavas vidusskolas direktore Sandra Pugovka. 

Ķekavas Mūzikas skolas direktore Daiga Ventniece. 

Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skolasdirektore Diāna Virse.  

 

Ķekavas novada iedzīvotāji  – O.Ķ., S.S..  

 

Citi deputāti – Dace Cīrule.  

 

 

 

Darba kārtība 

1. Informatīvs -  par ceļa zīmju uzstādīšanu Katlakalnā;  

2. Par Reģionālās pašvaldības policijas nosaukuma maiņu;  

3. Par atteikumu izdot labvēlīgu administratīvo aktu;  

4. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada domes 2022.gada 9.novembra lēmuma 

Nr.14 atcelšanu;  

5. Informatīvs - Atskaite par Baložu pilsētas kultūras centra veikto pretkorupcijas 

pasākumu izpildi 2022. gadā;  

6. Informatīvs -Pļavniekkalna sākumskolas pretkorupcijas plāna izpilde 2022. gadā;  

7. Informatīvs -Ķekavas novada PII “Avotiņš’’ pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 

2022.gadā;  
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8. Informatīvs -Ķekavas vidusskolas pretkorupcijas pasākumu plāns 2019.- 2022.gadam;  

9. Informatīvs - par Sporta aģentūras pretkorupcijas plāna izpildi 2022. gadā;  

10. Informatīvs -Ķekavas novada bāriņtiesas pretkorupcijas pasākumu plāns 2019.- 2022. 

gadam;  

11. Informatīvs -Ķekavas Mūzikas skolas pretkorupcijas plāna izpilde 2022.gadā;  

12. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Baldones sākumskolas pretkorupcijas plāna izpilde 

2022.gadā;  

13. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skolas 

pretkorupcijas plāna izpilde 2022.gadā;  

 

 

Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Viņš informē, ka iesniedzis priekšlikumu par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamiem jautājumiem un jautājumu izskatīšana secības 

maiņu. 

 

Jautājumu par darba kārtību un priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas un V. Pozņaks 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Piebalsojamos 12., 13. un 14.jautājumu iekļaut Drošības komitejas sēdes darba kārtībā 

un 12. jautājumu izskatīt kā 5.jautājumu,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu 

 

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtību sakārto atbilstoši tam, un V. Pozņaks aicina balsot par 

papildināto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 30. marta sēdes darba kārtību. 
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1. Informatīvs -  par ceļa zīmju uzstādīšanu Katlakalnā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:08) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ir saņemti vairāki iesniegumi no iedzīvotāja par vides 

sakārtošanu un aizsargāšanu Katlakalnā, par ceļa zīmes 302 saskaņošanu un uzstādīšanu 

īpašumā Vidzemnieki, kā arī par ceļa zīmes 415 uzstādīšanu pirms un pēc tiltiņa pār Olekti.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – O.Ķ., Edgars Melnieks, Voldemārs Pozņaks, Arnolds 

Keisters, S.S..  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Īpašumu pārvaldei sagatavot atbildi iesniedzējam atbilstoši Drošības komitejas sēdē 

lemtajam, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

2. Par Reģionālās pašvaldības policijas nosaukuma maiņu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:21:30) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš. Pamatojoties uz 2023. gada 19. janvāra Ķekavas novada 

domes Drošības komitejas lēmumu, sagatavots apkopojums saistībā ar izmaņām Reģionālās 

pašvaldības policijas nosaukumā” un Reģionālās pašvaldības policijas stratēģisko uzdevumu 

plānā 2023.-2026. gadam. Ir sagatavots lēmumprjekts.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par izstrādāto 

lēmumprojektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par Reģionālās pašvaldības policijas nosaukuma maiņu”2, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1.  
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3. Par atteikumu izdot labvēlīgu administratīvo aktu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:23:44) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Sakarā ar saņemto iedzīvotāja iesniegumu, ir sagatavots  

atteikums izdot labvēlīgu administratīvo aktu, ar kuru tiktu piešķirts atvieglojums no 

aprēķinātās nodokļa summas nekustamā īpašuma nodokļa maksājumam par īpašumu Mazā 

Ābeļdārza ielā 1, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā.  

 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Jānis Zvaigzne. 

 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par izstrādāto 

lēmumprojektu. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

“Par atteikumu izdot labvēlīgu administratīvo aktu”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2.  

 

 

 

4. Par Ķekavas novada domes 2022.gada 9.novembra lēmuma Nr.14 atcelšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:34:15) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Sakarā ar to, ka  Administratīvās rajona tiesas 

izskatīšanā atrodas lieta Nr.A420302222, kas ierosināta sakarā ar privātpersonas pieteikumu 

par publisko tiesību līguma “Par detālplānojuma “Celmiņi”, Saulgoži, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā īstenošanas kārtību,  ir sagatavots lēmumprojekts. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovskis.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Par lēmuma projektu “Par Ķekavas novada domes 2022.gada 9.novembra lēmuma 

Nr.14 atcelšanu”,  

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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Sēdē pārtraukums no plkst. 11:10  līdz plkst. 11:20.   

 

 

5. Informatīvs - Atskaite par Baložu pilsētas kultūras centra veikto pretkorupcijas 

pasākumu izpildi 2022. gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:55:47) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Reinholce. Informē par izstrādāto Baložu pilsētas kultūras centra 

pārskatu par pretkorupcijas pasākumu plāna izpildi 2022. gadā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Ilze Reinholce. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atskaite par Baložu pilsētas kultūras centra veikto pretkorupcijas pasākumu izpildi 

2022. gadā, pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

6. Informatīvs -Pļavniekkalna sākumskolas pretkorupcijas plāna izpilde 2022. gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:01:45) 

 

Par jautājumu ziņo Agita Baltmane. Informē par izstrādāto Pļavniekkalna sākumskolas 

pārskatu par pretkorupcijas pasākumu plāna izpildi 2022. gadā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Agita Baltmane, Baiba Barkāne.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pļavniekkalna sākumskolas pretkorupcijas plāna izpilde 2022. gadā, pieņemta 

zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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7. Informatīvs -Ķekavas novada PII “Avotiņš’’ pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 

2022.gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:10:02) 

 

Par jautājumu ziņo Baiba Jurisone. Informē par izstrādāto Ķekavas novada PII “Avotiņš’’ 

pārskatu par pretkorupcijas pasākumu plāna izpildi 2022. gadā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Baiba Jurisone. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Ķekavas novada PII “Avotiņš’’ pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 2022.gadā, 

pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8. Informatīvs -Ķekavas vidusskolas pretkorupcijas pasākumu plāns 2019.- 2022.gadam 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:15:51) 

 

Par jautājumu ziņo Sandra Pugovka. Informē par izstrādāto Ķekavas vidusskolas pārskatu par 

pretkorupcijas pasākumu plāna izpildi 2022. gadā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Sandra Pugovka, Arnolds Keisters. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Ķekavas vidusskolas pretkorupcijas pasākumu plāns 2019.- 2022.gadam, pieņemts 

zināšanai,  

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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9. Informatīvs - par Sporta aģentūras pretkorupcijas plāna izpildi 2022. gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:29:30) 

 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule.  Informē par izstrādāto Sporta aģentūras pārskatu par 

pretkorupcijas pasākumu plāna izpildi 2022. gadā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Dace Cīrule. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Sporta aģentūras pretkorupcijas plāna izpilde 2022. gadā, pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

10. Informatīvs -Ķekavas novada bāriņtiesas pretkorupcijas pasākumu plāns 2019.- 2022. 

gadam 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:45:41) 

 

Par jautājumu ziņo Sarma Trumpekoja. Informē par izstrādāto Ķekavas novada bāriņtiesas 

pārskatu par pretkorupcijas pasākumu plāna izpildi 2022. gadā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Sarma Trumpekoja. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Ķekavas novada bāriņtiesas pretkorupcijas pasākumu plāns 2019.- 2022. gadam, 

pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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11. Informatīvs -Ķekavas Mūzikas skolas pretkorupcijas plāna izpilde 2022.gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:59:36) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ventniece. Informē par izstrādāto Ķekavas Mūzikas skolas pārskatu 

par pretkorupcijas pasākumu plāna izpildi 2022. gadā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Daiga Ventniece. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka – 

Ķekavas Mūzikas skolas pretkorupcijas plāna izpilde 2022.gadā, pieņemta zināšanai,  

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

12. Informatīvs - Baldones sākumskolas pretkorupcijas plāna izpilde 2022.gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:11:45) 

 

Par jautājumu ziņo Diāna Virse. Informē par izstrādāto Baldones sākumskolas pārskatu par 

pretkorupcijas pasākumu plāna izpildi 2022. gadā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Diāna Virse. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Baldones sākumskolas pretkorupcijas plāna izpilde 2022.gadā, pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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13. Informatīvs - Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skolas pretkorupcijas plāna izpilde 

2022.gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:23:05) 

 

Par jautājumu ziņo Diāna Virse. Informē par izstrādāto Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skolas 

pārskatu par pretkorupcijas pasākumu plāna izpildi 2022. gadā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Voldemārs Pozņaks, Diāna Virse. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skolas pretkorupcijas plāna izpilde 2022.gadā, 

pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.12:51 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


